

VIRBUSTER

Plant Extract

Prevent tomato melatonin virus

预防西红柿褪绿病毒

Time: autuam 2019

Place: Yuanmou, Yunnan

province, China 时间: 2019年秋

地点:中国云南元某

Mr Li Zhongyuan have 1 hectare tomato field, and he plants tomato for many years, there are more serious tomato melatonin virus for every year, and there are no good solutions.

李忠元先生有**15**亩的西红柿,已 经种植多年,每年都会爆发西红柿褪 绿病毒,但是一直没有好办法。

During the experiment 2019, the result was so good that the tomato melatonin virus disease was reduced by more than 90%. This made Mr. Li very happy and expressed great expectations for next year.

2019年秋试用了VIRBUSTER之后,病毒病比往年减少了90%以上,这使得李先生非常高兴,并对明年的种植充满了信心。



After treatment



VIRBUSTER

Plant Extract

Treat Pepper mosaic virus

治疗辣椒花叶病毒

Time: autuam 2019

Place: Lincang, Yunnan, China

时间: 2019年秋 地点: 中国云南临沧

Mr He Jianqiang have 0.5 hectare pepper field, when we arrived at there, His pepper has been infected with mosaic virus, and the condition is little serious.

何建强先生种了**8**亩的辣椒,当我们到他那里的时候,辣椒已经上了花叶病毒,好在不是太严重。

Treated first time on 15th, Sep, 2019, and the symptoms of the virus have improved significantly after 3 days.

9月**15**日用了第一次,**3**天以后,植株长势 开始好转。

On October 30th, Mr. He told us that after using Virbuster twice, the growth of the pepper has been fully recovered, and now it has been picked 5 times. It is now when the price of pepper is very good, Virbuster not only let him avoid Loss, and made very good gains.

10月30日,何先生打电话告诉我们,用过第二次之后,辣椒长势已经恢复,目前辣椒已经摘过5次了,并且辣椒的价格非常好,VIRBUSTER不仅让何先生避免了巨大的损失,而且获得了非常好的收益。



Before treatment



After treatment



VIRBUSTER

Plant Extract

Treat Cucumber mosaic virus

治疗黄瓜花叶病毒症

Time: autuam 2020

Place: Shouguang, Shandong province,

China

时间: 2020年秋

地点: 山东寿光稻田镇

Ms Zhang Yanxia have 2 green houses of cucumber, and her cucumber has been infected with mosaic virus also in November 2020.

张艳霞有两个黄瓜大棚,共**5**亩地,在 **2020**年**11**月份部分黄瓜出现病毒症状。

The first application was performed on November 24, 2020. After 3 days, the growth began to improve and the growth point began to unfold. After applying Virbuster for three times in a row, the growth of cucumber was obviously improved and the spread of virus was effectively inhibited.

2020年11月24日进行了首次施用,3 天后长势开始好转,生长点开始展开。连续 施用三次Virbuster后,黄瓜长势得到了明 显的好转,病毒的扩散也得到了有效的抑 制。



Before treatment



After treatment



VIRBUSTER Plant Extract

Treat Pepper mosaic virus

治疗辣椒花叶病毒

Time: autuam 2020

Place: Shouguang, Shandong province,

China

时间: 2020年秋 地点: 山东青州

Mr Liu Yunfeng have three green houses of pepper, and his pepper has been infected with mosaic virus also.

刘云方先生有三个大棚的辣椒,并且发 生了辣椒花叶病毒病。

Treated first time on 22th, Oct, 2020, and the symptoms of the virus have improved significantly after 3 days, the growth points have begun to unfold and good growth is beginning to show.

10月**22**日进行了第一次治疗,**3**天后生长点开始有了生长的迹象。

After using Virbuster twice, the growth of the pepper has been fully recovered.

5天后进行了第二次治疗,用了 VIBRSTER两次后,病毒病得到了抑制,整 株复恢了长势。



Eight days after first treatment